
Zápisnica zo zasadnutia Akademického senátu FSŠ UKF v Nitre 

dňa 1.12.2022 
 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 

Program: 

1. Otvorenie 

2. Výsledky doplňujúcich volieb do študentskej časti AS FSŠ 

3. Hodnotenie vzdelávania a učiteľov na FSŠ v AR 2021/2022 

4. Zásady prijímacieho konania na magisterské štúdium pre AR 2023/2024 na FSŠ  

5. Zásady prijímacieho konania na doktorandské štúdium pre AR 2023/2024 na FSŠ  

6. Návrh na členov Disciplinárnej komisie FSŠ 

7. Návrh Disciplinárneho poriadku FSŠ 

8. Hodnotenie Dňa otvorených dverí  

9. Rôzne 

K bodu 1: 

 Zasadnutie otvoril a viedol predseda Akademického senátu FSŠ, dr. Norbert Beták, 

ktorý privítal členov senátu, ako aj prítomných hostí. Následne oboznámil senátorov 

s programom zasadnutia, ktorý bol jednohlasne schválený. Dodal, že všetky podkladové 

materiály boli členom AS FSŠ zaslané prostredníctvom systému DOC.  

 

K bodu 2:  

 Predseda volebnej komisie AS FSŠ, dr. Ladislav Angyal, informoval senátorov 

o výsledkoch doplňujúcich volieb do študentskej časti AS FSŠ zo dňa 15.11.2022 nasledovne: 

- počet účastníkov volieb: 113 

- počet odovzdaných platných hlasovacích lístkov: 113. 

Do študentskej časti AS FSŠ boli zvolení: 

– z učiteľských študijných programov:  

Bc. Bettina Kresťanková (1ZSP22m), Viktória Tóthová (2MJBI15b) 

– z neučiteľských študijných programov:  

Bc. Milan Šedivý (1MRCR22m), Bc. Ema Psotová (1MRCR22m). 

Uznesenie č. 1/011222: 

Akademický senát FSŠ UKF v Nitre berie na vedomie výsledky doplňujúcich volieb do 

študentskej časti AS FSŠ zo dňa 15.11.2022.  

 

K bodu 3: 

 Prodekan Szekeres informoval o výsledkoch hodnotenia vzdelávania a učiteľov na 

FSŠ študentmi v akademickom roku 2021/2022. Podrobnú analýzu a hodnotiacu správu 

obdržali senátori vopred.  

 

Diskusia:   

 dr. Baráth: nakoľko sme malá fakulta a z výsledkov sa dá dovtípiť osoba 

(pozitívne/negatívne) hodnoteného pedagóga, nemohlo by sa hodnotenie realizovať 

prostredníctvom AIS systému, resp. otázky formulovať všeobecnejšie? Konkrétne výsledky 

by boli doručené vedúcim jednotlivých pracovísk.  

 doc. Bárcziová: študenti sa obávajú, že aj keď je dotazník anonymný, by sa cez AIS 

identifikovala ich osoba a to hlavne pri málopočetných skupinách.  

 dr. Szekeres: aplikácia v AIS je ťažkopádnejšia, google forms nie je prehľadný. Okrem 

toho po prihlásení sa do AIS je študent identifikovateľný.     

 

Uznesenie č. 2/011222: 

Akademický senát FSŠ UKF v Nitre berie na vedomie Správu o hodnotení vzdelávania 

a učiteľov na FSŠ študentmi v akademickom roku 2021/2022. 
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K bodu 4: 

 Pán prodekan Szekeres oboznámil prítomných so zmenami v zásadách prijímacieho 

konania na magisterské štúdium pre akademický rok 2023/2024 (len malé zmeny).   

 

Hlasovanie:   za: 11  proti: 0  zdržal sa: 0 

 

Uznesenie č. 3/011222: 

Akademický senát FSŠ UKF v Nitre schvaľuje zásady prijímacieho konania na 

magisterské štúdium pre akademický rok 2023/2024 bez pripomienok. 

 

K bodu 5: 

 Pán prodekan Szekeres oboznámil prítomných so zmenami v zásadách prijímacieho 

konania na doktorandské štúdium pre akademický rok 2023/2024 (len malé zmeny).   

 

Hlasovanie:   za: 11  proti: 0  zdržal sa: 0 

 

Uznesenie č. 4/011222: 

Akademický senát FSŠ UKF v Nitre schvaľuje zásady prijímacieho konania na 

doktorandské štúdium pre akademický rok 2023/2024 bez pripomienok. 

 

K bodu 6: 

 Prodekan Szekeres informoval k tomuto bodu programu: nakoľko skončil mandát 

niektorým členom disciplinárnej komisie FSŠ (ukončenie štúdia: Flóra Juhosová dňa 

20.5.2022 a Eszter Szedlárová dňa 20.6.2022), je potrebné voliť 2 členov do študentskej časti 

tejto komisie.   

Sčítacia komisia: Orsolya Hegedűs (predsedníčka), Károly Presinszky (člen) a Viktória 

Tóthová (člen).  

Následne sa uskutočnilo tajné hlasovanie s nasledovným výsledkom: odozdaných bolo 11 

hlasovacích lístkov, z toho 10 bolo platných, 1 bol neplatný:   

Kitti Tóthová (2PEM15b) – 10x áno 

Mgr. Michal Krauter (2SAS15d) 10x áno. 

 

Hlasovanie za uznesenie:   za: 11  proti: 0  zdržal sa: 0 

 

Uznesenie č. 5/011222: 

Akademický senát FSŠ UKF v Nitre schvaľuje návrh na členov disciplinárnej komisie 

pre študentov FSŠ UKF v Nitre bez pripomienok. 

 

K bodu 7: 

 Pani dekanka Bárcziová informovala: nakoľko sme za posledné dva roky zistili 

potrebu riešenia disciplinárnych záležitostí oveľa viac, ako v minulosti, je disciplinárny 

poriadok aktuálnejší, ako kedykoľvek predtým. Návrh disciplinárneho poriadku pre študentov 

FSŠ obdržali senátori vopred.  

 

Hlasovanie:   za: 11  proti: 0  zdržal sa: 0 

  

Uznesenie č. 6/011222: 

Akademický senát FSŠ UKF v Nitre schvaľuje návrh disciplinárneho poriadku pre 

študentov FSŠ UKF v Nitre bez pripomienok.   

 

K bodu 8: 

 Pani dekanka Bárcziová informovala: dňa 24.11.2022 sa na UKF konal deň 

otvorených dverí (DOD) prezenčnou formou.  
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 dr. Szekeres: každému pracovisku sa poďakoval za prípravu DOD a za kvalitné 

prezentácie. Vyjadril sklamanie, nakoľko záujemcov bolo málo. Dôvodom môže byť aj fakt, 

že sa často mení spôsob DOD: vo februári mávame vždy prezenčne, teraz v novembri sme 

mali prezenčnou formou, vo februári 2023 sa plánuje opäť online.  

 

Diskusia:  

 doc. Vargová: dôvodom môže byť aj fakt, že sa často organizujú veľtrhy pre 

stredoškolákov (Gaudeamus v Nitre, Academia v Bratislave) a tisíce študentov navštevujú 

práve tieto veľtrhy, ako DOD.  

 doc. Bauko: za UMJL hodnotí DOD pozitívne, mali dostatočný počet záujemcov.  

 dr. Balla: poďakoval sa za články z DOD, ktoré obdržal v slovenskom, aj maďarskom 

jazyku od kolegov z jednotlivých pracovísk.  

 dr. Beták: účasť na DOD je nízka, počet prihlášok je však niekoľkonásobne vyšší, aj 

počet zapísaných študentov. Zo skúsenosti vie, že stredné školy limitujú účasť svojich 

študentov na DOD.  

 Bc. Šedivý: tak ako interakcia študent – študent na prezentáciách univerzít na 

stredných školách je lepšia, dôveryhodnejšia pre študentov, prezentácie študentmi na DOD by 

boli tiež prospešnejšie.  

 

Uznesenie č. 7/011222: 

Akademický senát FSŠ UKF v Nitre berie na vedomie informácie zo dňa otvorených 

dverí na FSŠ.    

 

K bodu 9: 

 Pani dekanka Bárcziová informovala: 

- vláda SR vykryje náklady univerzít na energie len na tento rok, nevieme, ako bude 

v roku 2023; 

- všetky študijné programy FSŠ  boli zosúladené s požiadavkami akreditačnej agentúry, 

je to pre nás dobrá správa, jedine právo na habilitačné konania a inauguračné konania 

sme stratili; 

- samospráva univerzít: akademické senáty a vedecké rady budú ďalej fungovať; 

- dnes, 1.122022 o 15.30 hod. sa uskutoční tradičný vianočný koncert FSŠ, každý je 

srdečne vítaný. 

  

 Doc. Gallik informoval:  

- dňa 6.12.2022 sa zúčastní zasadnutia Rady vysokých škôl, o jej stanoviskách nás bude 

informovať.  

  

 Dr. Baráth:  

- kedy začnú platiť výkonnostné zmluvy? 

  

 Doc. Bárcziová: 

- podľa jej informácií výkonnostné zmluvy začnú platiť v roku 2023, ktoré budú mať 

vysoké kritériá a ktoré budeme musieť splniť; 

- ku skúšobnému obdobiu: kúrenie v budove FSŠ je zabezpečené, skúšať sa bude 

prezenčne, v prípade zmien budeme informovaní.  

 

V závere zasadnutia sa pán predseda AS, dr. Beták, poďakoval členom senátu za ich 

aktívnu účasť a ukončil zasadnutie Akademického senátu FSŠ.   

 

V Nitre dňa 1.12.2022 

 

Zapísala: Hajnalka Budinszky  Schválil: Ing. Norbert Beták, PhD.  

              predseda AS FSŠ  


